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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                           
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                                 
ΔΗΜΟΣ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟΥ
ΓΡΑΦΕΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ
Ταχ. δ/νση      : Λ. Δημοκρατίας 18                        
Τ.Κ.                  : 19300                                              
Τηλέφωνο      : 213 200 64 06                                        
Fax                    : 210 55 72 276                                                   
E-mail              : d.symboylio@aspropyrgos.gr                            

                                  
 Π Ρ Ο Σ Κ Λ Η Σ Η  

2 η ς  Ε Ι Δ Ι Κ Η Σ  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ  Λ Ο Γ Ο Δ Ο Σ Ι Α Σ  

Καλείστε να προσέλθετε  στην 2η Ειδική Συνεδρίαση Λογοδοσίας του Δημοτικού 
Συμβουλίου  (δίμηνο Μαρτίου –Απριλίου) του έτους 2024, που θα λάβει χώρα την Τετάρτη 
22 Μαΐου, και ώρα 19:00 μ.μ., κατόπιν έγγραφης πρόσκλησης του Προέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου, κου Δημήτριου Αλεξ. Καγιά, η οποία θα πραγματοποιηθεί δια 
ζώσης στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
67Α του Ν. 3852/2010, όπως προστέθηκε με το άρθρο 7 του Ν. 5056/2023, για συζήτηση-
ενημέρωση επί των εξής θεμάτων της Ημερήσιας Διάταξης:
 

 

Συνημμένα:

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ

ΠΡΟΣ: 1) Τον Δήμαρχο Ασπροπύργου,   
              κ. Ιωάννη Ηλία
              2) Τον Γενικό Γραμματέα, 
               κ. Παναγιώτη Γρηγοράκο

3) Τους Δημοτικούς Συμβούλους

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

      
           ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΛΕΞ. ΚΑΓΙΑΣ

mailto:d.symboylio@aspropyrgos.gr
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1. Πίνακας θεμάτων ημερήσιας διάταξης

                       

ΠΙΝΑΚΑΣ ΘΕΜΑΤΩΝ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ
2ης ΕΙΔΙΚΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ,
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟΥ, ΣΤΙΣ 22/05/2024,

Θέμα 1ο : Ερώτημα: 
Αναφορικά με το θέμα της μετεγκατάστασης των φυλακών Κορυδαλλού στην πόλη μας, 
παρακαλούμε όπως μας ενημερώσετε για τα αποτελέσματα των επαφών που είχατε.
Ποια είναι η θέση σας και σε ποιες αποτρεπτικές ενέργειες μετεγκατάστασης προτίθεστε να 
προβείτε;

Επικεφαλής Δημοτικής Παράταξης «Ο Ασπρόπυργος Μας Ενώνει», κα Σοφία Μαυρίδη.

Θέμα 2ο : Ερώτημα: 
«Παρακαλούμε όπως μας ενημερώσετε για τις διαδικασίες και τις ενέργειες για την εύρυθμη 
λειτουργία του κολυμβητηρίου της πόλης μας».

Δημοτικός Σύμβουλος Παράταξης «Ο Ασπρόπυργος Μας Ενώνει», κος Αναστάσιος Παπαδόπουλος.

Θέμα 3ο: Ερώτημα: 
«Οι φυλακές Ασπροπύργου σύμφωνα με δημοσιογράφους και εφημερίδες αλλά και κυβερνητικές 
εξαγγελίες προχωρούν με τάχιστους ρυθμούς.

1. Παρακαλώ όπως ενημερωθούμε για την εξέλιξη της μετεγκατάστασης των φυλακών 
Κορυδαλλού

2. Αν υπάρχει κάποια συμφωνία μεταξύ Δήμου και πολιτείας για αυτό
3. Αν εμμένετε, ως Δήμαρχος, στην θέση σας όπως αυτή έχει αποτυπωθεί δημόσια στο 

παρελθόν και μιλούσε για νομικές ενέργειες (αταλάντευτα και ως το τέλος), λαϊκές 
κινητοποιήσεις και άσκηση πολίτικων πιέσεων ώστε να μην κληρονομήσουμε στις νέες 
και στις επόμενες γενιές έναν τόπο που θα αποστρέφονται καθώς και ότι κάθε αδράνεια 
θα είναι από εδώ και πέρα θα είναι εγκληματική».

Επικεφαλής Δημοτικής Παράταξης «Ασπρόπυργος Μπροστά», κος Αλέξανδρος Μυλωνάς.

Θέμα 4 ο: Ερώτημα: 
«Οι ανεξέλεγκτες χωματερές αποτελούν πλέον μάστιγα για την ευρύτερη περιοχή της πόλης μας 
αλλά και για την ίδια μας την ζωή. Πολλές μικρές είναι σωρευμένες σε διάφορα σημεία όπως στην 
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Νέα Ζωή, Νεόκτιστα αλλά και πέριξ των παράδρομων του ΟΣΕ. Επίσης υπάρχει μια τεράστια 
ενεργή χωματερή στην περιοχή Βορείως της Γκοριτσάς για την  οποία μάλιστα πριν λίγα χρόνια 
είχαν γίνει και αναφορές σε πανελλαδικό δίκτυο
Τί έχει γίνει για το θέμα αυτό από την διοίκηση και με ποιο σχέδιο προτίθεται να αντιμετωπιστεί 
το θέμα».

Δημοτικός Σύμβουλος Παράταξης «Ασπρόπυργος Μπροστά», κος Μιχαήλ Χατζής.

Θέμα 5ο : Ερώτημα : 
«Τον τελευταίο καιρό έχει δημιουργηθεί θέμα στην σχολική κοινότητα, ειδικά στα Γυμνάσια, όσον 
αφορά την κατανομή των μαθητών για την Νέα σχολική περίοδο. Παρακαλώ όπως μας απαντηθεί 
ξεκάθαρα

• Ποιος έχει την αρμοδιότητα για την κατανομή των μαθητών από τα Δημοτικά στα 
Γυμνάσια,

• Ποια η θέση – πρόταση της Δημοτικής αρχής για το θέμα αυτό».

Δημοτικός Σύμβουλος Παράταξης «Ασπρόπυργος Μπροστά», κος Νικόλαος Πετρουγάκης.

Θέμα 6ο : Ερώτημα : 
«Με την ανάληψη των καθηκόντων της Νέας Διοίκησης τουλάχιστον 2 έργα προ σύμβασης 
ακυρώθηκαν και κάποια είναι σε αναστολή.

• Ποιος ο λόγος ακύρωσης 2 ώριμων έργων
• Αν  Έχει γίνει έλεγχος των συμβάσεων που αφορούν τα υπόλοιπα εν εξελίξει Τεχνικά 

έργα και προμήθειες». 

Δημοτικός Σύμβουλος Παράταξης «Ασπρόπυργος Μπροστά», κος Ευάγγελος Μουζάκας.

Θέμα 7ο: Ερώτημα:
 «Η κυβέρνηση, με την πρόσφατη εγκύκλιο για την “εφαρμογή του κανονισμού πυροπροστασίας 
ακινήτων κοντά σε δάση”, για άλλη μια φορά προσπαθεί να μεταφέρει την κυβερνητική, κρατική 
ευθύνη και τα οικονομικά βάρη στις πλάτες Δήμων και δημοτών.
Με την εγκύκλιο αυτή, επιδιώκει να συγκαλύψει τις κυβερνητικές ευθύνες για πιθανές νέες 
καταστροφές, αναγνωρίζοντας και αποδεχόμενη ουσιαστικά ότι καταστροφές θα υπάρξουν, θα 
είναι μεγάλες, θα φτάσουν μέχρι τις αυλές των σπιτιών. Ταυτόχρονα, απειλεί τους μικρούς και 
μεσαίους ιδιοκτήτες κατοικιών, ακινήτων κλπ και τους φορτώνει με προσθετά χαράτσια.
Φορτώνει δε με πρόσθετα διοικητικά βάρη την τραγικά υποστελεχωμένη απο τεχνικό και 
επιστημονικό προσωπικό τοπική διοίκηση, ιδιαίτερα τον Δήμο Ασπροπύργου και την μετατρέπει σε 
εισπρακτικό μηχανισμό.

- Ως διοίκηση του Δήμου Ασπροπύργου τι προτίθεστε να κάνετε θα πειθαρχήσετε στην άνω 

απαράδεκτη εγκύκλιο ή θα απαιτήσετε την άμεση απόσυρση της;

-  Θα απαιτήσετε να διασφαλίσει το κράτος τις απαραίτητες υποδομές και εξοπλισμό 
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κατάσβεσης, χωρίς επιβάρυνση των δημοτών μας;»

Επικεφαλής Παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Ασπροπύργου», κος Αλέξανδρος Τσοκάνης.

Θέμα 8 ο: Ερώτημα : 
«Το τελευταίο χρονικό διάστημα, το τμήμα στίβου αθλητών και αθλητριών του Δήμου μας, έπαψε 
να λειτουργεί αιτία έλλειψης προσωπικού.
Γνωρίζετε πολύ καλά ότι ο αθλητισμός για όλους είναι δικαίωμα των δημοτών μας και δεν μπορεί 
κανείς να τους το στερήσει, ιδιαίτερα στην πόλη μας με το βεβαρυμμένο περιβάλλον από πλευράς 
ρύπανσης και μόλυνσης, αποτελεί όαση ζωής ο αθλητισμός    

Ως διοίκηση του Δήμου Ασπροπύργου πως προτίθεστε να αντιμετωπίσετε την έλλειψη 
προσωπικού εάν υφίσταται και πότε προβλέπετε να λειτουργήσουν τα τμήματα στίβου για νέες 
και νέους αλλά και τα τμήματα μεγάλων ηλικιών;»

Δημοτικός Σύμβουλος Παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Ασπροπύργου», κος Παναγιώτης 
Τσολερίδης.

Θέμα 9 : 

«Ενημέρωση για τις τρέχουσες δράσεις  Πολιτικής Προστασίας».  

Αντιδήμαρχος Δημοτικής Αστυνομίας, Πολιτικής Προστασίας & Περιβάλλοντος, κος Μάρκος 
Μάμας.
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